

# 南台科技大學 101 學年度第 1 學期課程資訊

課程名稱	初級英文閱讀
課程編碼	C0D32902
系所代碼	0C
開課班級	四技英語一乙
開課教師	蘇雅珍
學分	2.0
時數	2
上課節次地點	一 7 8 教室 T0105
必選修	必修
課程概述	This is a beginning level reading course offered for freshmen. It aims to help students expand vocabulary, develop reading strategies, and improve reading comprehension.
課程目標	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Offer activities to help students comprehend the assigned reading and the meaning of new vocabulary.</li> <li>2. Provide opportunities to let students work in group to share their feelings and opinions of the assigned reading.</li> <li>3. Provide reading assignments and activities to develop creative thinking skills.</li> </ol>
課程大綱	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. 利用字根、字首、字尾幫助學生記憶單字。</li> <li>2. 幫助學生熟悉英文閱讀技巧,例如根據上下文判斷字義。</li> <li>3. 培養獨立閱讀英文文章之能力,例如如何掌握文章大意。</li> <li>4. 練習運用工具書。</li> <li>5. 閱讀不同類型的文章,強化學生辨識文章組織結構之能力。</li> <li>6. 文章題材可包含教育、文化、語言學習、媒體、電影、科技、藝術、全球化、社會科學等各類型文章。</li> </ol>
英文大綱	
教學方式	
評量方法	
指定用書	Inside Reading 2
參考書籍	Dictionary, Vocabulary Book, Grammar Book, etc.
先修科目	
教學資源	
注意事項	
全程外語授課	0

授課語言 1	華語
授課語言 2	英語
輔導考照 1	
輔導考照 2	